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Berichtgeving: 

1. Kan wethouder Botter het bericht waar wij naar verwijzen op Facebook bevestigen? 

 

Kwaliteit 

2. De portefeuille Vastgoed verdient meer kennis dan de achtergestelde kennis waarover de 

wethouder zegt te beschikken. Op welke wijze en binnen welke termijn gaat het College deze lacune 

in kennis opvullen? 

3. Kan het College aangeven welke risico’s, in de breedst mogelijk zin, op het terrein Vastgoed de 

gemeente Haarlem op het terrein Vastgoed in de voorbije 12 maanden heeft gelopen als gevolg van 

de achtergestelde kennis van wethouder Botter? 

4. Durft de voorzitter van het College in te staan voor de kwaliteit van de adviezen van wethouder 

Botter aan de Gemeenteraad op het terrein van Vastgoed? En zo ja, kan de burgemeester dit 

toelichten? En zo nee, kan de burgemeester dit toelichten? 

5. Kan de voorzitter van het College aangeven op welk moment het kennisniveau van wethouder 

Botter op orde is en op welke wijze hij, tot die tijd, de kwaliteit van advisering aan de Gemeenteraad 

garandeert? 

6. Kan wethouder Botter aangeven waarom zijn kennis achterblijft op die van andere onderwerpen 

ondanks het feit dat Vastgoed een grote en belangrijke portefeuille is die state-of-the-art kennis vereist 

in de wetenschap dat wethouder Botter sinds maar 2016 de kans heeft gehad zijn kennis op hetzelfde 

niveau te krijgen als dat van bijvoorbeeld Welzijn? 

 

Lekenbestuur: 

7. Is de voorzitter van het College het mij mij eens dat het hebben van een lekenbestuur niet betekent 

dat beleid door amateurs moet worden uitgevoerd? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 


